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Dziś wieczorem, Giallorossi zmierzą się na wyjeździe z Parma w trzeciej

kolejce nowego sezonu. Na pytania odnośnie meczu odpowiadał w

wywiadzie dla ilsussidiario.net, były gracz Romy, a obecnie komentator 

Sky Sport, Ruggiero Rizzitelli.

 

Decydującym będzie nastawienie, z którym Roma wyjdzie na boisko?

- Nastawienie jest zawsze kluczowe. Roma ma też możliwość dogonić Napoli na

czele: biorąc pod uwagę, że następnym meczem będą derby, sukces w Parmie

dałby wysokie morale.

 

Totti będzie jak zawsze decydujący?

- Totti jest zawsze decydujący, w każdych okolicznościach. Jest nadal gracze, który

robi różnicę. W każdym meczu dwójka ludzi podąża za nim na boisku, co pozwala

innemu piłkarzowi Romy na uwolnienie się spod krycia.

 

Pojedynki Biabiany-Balzaretti i Maicon-Gobbi: który może być decydujący?

- Biabiany jest bardzo silny fizycznie, Balzaretti jednak jest graczem bardzo

doświadczonym. Maicon wydaje się wracać do złotych czasów gry w Interze i ma w

tym sezonie motywację związaną z wyjazdem na Mundial w Brazylii.

 

Gargano dopiero co dołączył do Parmy: lepiej wystawić go od razu?

- To ocena, którą zostawiam Donadoniemu. Gdy ja byłem piłkarzem, nie było

odpoczynków, grało się zawsze.

 

Parma z zaledwie jednym punktem.

- Parma nie znajduje się w dobrej sytuacji w tabeli, zespół Donadoniego musi

rozegrać świetny mecz, aby zdobyć cenne punkty. Należy stwierdzić jednak, że

Roma ma pozytywną tradycję w meczach z Parmą.
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Cassano może robić różnicę?

- Cassano, tak jak Totti jest graczem, który robi różnicę, jest zdolny poprowadzić

Parmę do wielkiego wyniku.

 

Twoja prognoza?

- Mecz otwarty na trzy wyniki: przewiduję wiele goli, to będzie piękny pojedynek.
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